

7天DAYS 5晚NIGHTS

完美重庆

Perfect Chongqing



全程入住4星酒店



Tour Code: 7CKG-D7(G1.63)



特选膳食 Special Cuisine

重庆老火锅
Chongqing hotpot

巴渝风味
Bayu flavors

粤式风味
Cantonese Cuisine

行程特色 Tour Highlights



轻轨李子坝观景平台 因“轻轨穿楼而过”成为蜚声中外的“打卡车站”
Liziba Monorail Viewing Platform It has become a famous "check-in station" in China and abroad because of the "light rail passing through the building"



重庆动物园 园内有4000余只动物，例如大熊猫、华南虎、亚洲象、丹顶鹤、黑天鹅等。
Chongqing Zoo more than 4,000 wild animals of 230 species inside, such as giant pandas, South China tigers, Asian elephants, red-crowned cranes, black swans, etc.



重庆老火锅 重庆老火锅是川渝地区传统美食之一，以麻辣为主，咸鲜、酸辣味兼有，分清汤火锅、红汤火锅和鸳鸯火锅。

Chongqing hotpot Chongqing hotpot is one of the traditional delicacies in Sichuan and Chongqing. It is mainly spicy, with salty, fresh, sour and spicy flavors. It is divided into clear soup hotpot, red soup hotpot and shuangyuan hotpot.



解放碑步行街 是重庆市中心繁华的商业街，也是重庆的时尚地标，是购物、品嚐美食的好地方。

Jiefangbei Pedestrian Street It is a commercial pedestrian street that combines shopping, food, and entertainment. The surrounding area is beautiful with iconic buildings of Chongqing, such as Jiefangbei and the monument.



洪崖洞 位于重庆市渝中区嘉陵江畔的历史文化街区。悬空屋依崖而建，建筑风格独特，融合了传统与现代元素。

Hongya Cave A cultural and historical district located on the bank of the Jialing River in Yuzhong District, Chongqing. The Hanging Houses are built along the cliffside and have a unique architecture.



十八梯民俗文化风情区 是一个集巴渝文化、非遗传承、特色美食、休闲娱乐於一体的历史文化街区。

Shibati Folk Culture Area It is a historical and cultural district that integrates Bayu culture, intangible cultural heritage, special food, and leisure and entertainment.



俊旅游有限公司

Airlink Travel & Tour Sdn Bhd

No.35, Jalan Puteri 2/1, Bandar Puteri, 47100 Puchong, Selangor Darul Ehsan.

603-8060 1199

www.airlinktravel.my

[airlinktravel.my](https://www.facebook.com/airlinktravel.my)

info@airlink-travel.com

7D天
5N晚完美重庆
Perfect Chongqing

AL AIRLINK 俊旅游 603-8060 1199

Aleisure
Adventure - Travelling - Together

1	吉隆坡 ✈️ 重庆	(机上用餐)	KUALA LUMPUR ✈️ CHONGQING	(MOB)
	集合于机场, 飞往重庆。 抵达后, 送入酒店休息。		Assemble at airport for flight to Chongqing, upon arrival check in to hotel.	
2	重庆	(早/午/-)	CHONGQING	(B/L/-)
	<ul style="list-style-type: none"> 鹅岭贰厂文创 李子坝轻轨穿楼 (远观) [配合项目] 乘坐体验 - 李子坝单程轻轨 磁器口古镇 		<ul style="list-style-type: none"> Creative Industry Park Liziba light rail through-building (observation deck) [Compulsory Item] Liziba Station 1 way light rail Ciqikou Ancient Town 	
3	重庆	(早/午/晚)	CHONGQING	(B/L/D)
	<ul style="list-style-type: none"> 重庆人民大礼堂 (外观) 三峡博物馆 *逢周一休息 山城步道 龙门浩老街 弹子石老街 		<ul style="list-style-type: none"> People's Great Hall (Outlook) Three Gorges Museum *Closed every Monday Shancheng Trail Longmenhao Old Street Danzishi Old Street 	
4	重庆	(早/午/晚)	CHONGQING	(B/L/D)
	<ul style="list-style-type: none"> [配合项目] 重庆动物园 四川美涂鸭街 十八梯民俗文化风情区 (网红打卡) 白象居 重庆土特产 <p>体验了解武陵山脉硒土特产, 辟邪吉物 - [朱砂], 还有它对身体有益的各种产品, 武陵山脉硒矿蕴藏量世界第一, 是世界天然生物硒资源最富集的地区, 这里拥有最丰富的富硒产品展示区, 体验区, 游客可自由选择产品。(土特产超市属于当地政府拉动利民、让更多游客了解本土文化, 不属于购物店, 不强制消费)。</p>		<ul style="list-style-type: none"> [Compulsory Item] Chongqing Zoo Sichuan Graffiti Street Eighteen Ladders - 'Old Street' [Internet Top Rated] Baixiangju Chongqing Souvenirs <p>Know & learn the Selenium products of Wuling Mountains - Cinnabar, a lucky object for warding off evil spirits, and various products that are beneficial to the body. (The center is belong to the local government, it is not a shopping stop and do not force to consume).</p>	
5	重庆	(早/-/-)	CHONGQING	(B/-/-)
	自由活动		Free own leisure	
6	重庆 ✈️ 吉隆坡	(早/午/-)	CHONGQING ✈️ KUALA LUMPUR	(B/L/-)
	<ul style="list-style-type: none"> 解放碑步行街 八一美食街 魁星楼 洪崖洞 [配合项目] 乘车游两江景 送往机场, 搭客机返回吉隆坡。 		<ul style="list-style-type: none"> Jiefangbei Pedestrian Street Bayi Food Street Kuixing Tower Hongya Cave [Compulsory Item] Coach tour of Chongqing Night Scene Transfer to airport for return flight back to Kuala Lumpur with sweet memories. 	
7	吉隆坡	(-/-/-)	KUALA LUMPUR	(-/-/-)
	抵达吉隆坡		Arrival Kuala Lumpur	
	酒店: 临空智选假日酒店 或 圣名国际大酒店 或 同级 X 1 晚 重庆长安酒店 或 海棠丽致酒店 或 同级 X 4 晚		Hotel: Holiday Inn Express or Shengming International Hotel or sml X 1 Night Chang'an Hotel or Haitang Lizhi Hotel or sml X 4 Nights	

购物站: 重庆土特产
Shopping Shop: Chongqing Souvenirs配合项目: 重庆老火锅 + 轻轨体验 + 重庆动物园 + 车游两江夜景
Compulsory Item: Chongqing Hot Pot + Liziba Station 1 way light rail +
Chongqing Zoo + Coach view Night Liangjiang River

RM 250

* 本公司保留调整行程前后顺序之权力, 恕不预先告知。所有酒店评级均以当地为准, 若指定酒店有客满情况下, 将以同等级酒店取代。
*The sequence of itinerary is subject to changed without prior notice. All hotel ratings are based on local standards. In the event specified accommodation is not available, alternative accommodation of similar grade will be provided.

出发日期 DEPARTURE DATE

价格 PRICE

联络方法 CONTACT

Flight Detail 航班

D1 KUL/CKG D7808 1935-0045
D1 KUL/CKG D7806 2005-0045D7 CKG/KUL D7809 0045-0555
D7 CKG/KUL D7807 0200-0710